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VERSLAG - ALGEMENE VERGADERING JEUGDRAAD 
Donderdag 24 oktober 2019 – 20.00u – vergaderruimte De Muze 

Aanwezig: Lieselotte DE ROOVER (schepen van jeugd), Hellen VOLCKAERT (jeugddienst), 
Elke VAN WAEYENBERGE (Voorzitter), Bastiaan SMIS (Jeugdhuis/secretaris), Arno REDANT 
(Speelplein/bestuurslid), Jelien VAN EFFELTERRE (Chiro St. Martinus meisjes), Laure D’HONDT 
(Chiro St. Martinus meisjes), Axel CORNETTE (Chiro St. Martinus jongens), Tim MAEGERMAN 
(Speelplein), Daphne DE COOMAN (KAJ Maria Oudenhove), Fee VAN LIERDE (KAJ Maria 
Oudenhove), Anton VAN HAUWERE (JNM), Auren DE CONINCK (Scouts), Maarten DE HENAU 
(SKS), Simon POTS (Hangjongeren), Arno SCHEPENS (Hangjongeren), Jarne DE VADDER 
(Chiro Strijpen), Dries IJTTERHAEGEN (SKS), Lennert VANHOVE (SKS), Miel HERREMAN 
(Moeder Egmont), Tibo VERBEURT (Jong VLD), Esmée DE SAVEUR (Meisjeschiro Velzeke). 
 
Verontschuldigd: Alana FRANÇOIS (Akabé/Speelplein/bestuurslid), Bess BOGAERT (Scouts), 
Debra VAN DEN BOSSCHE (Bestuurslid), Roel DE TURCK (Chiro St. Martinus jongens), Elias 
USALA (Chiro Strijpen), Lisa WIJNS (Chiro H.H.), Marlies PETRUS (Chiro H.H.), Robin DE CUBBER 
(KAJ Maria Oudenhove), Jesse TUYBENS (onafhankelijk lid). 
 
Afwezig: Jakob GHIJS (JNM), Arno DE KONINCK (Jong N-VA), Dyllis DE PESSEMIER (Jong 
VLD). 
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1. Verwelkoming en goedkeuring vorig verslag 
 

De voorzitter heet iedereen welkom op de vergadering. Het verslag van de vorige vergadering wordt 
goedgekeurd. 

 

2. Fuifzaal 
 

Het AGB besliste om  in de fuifzaal een sportvloer aan te leggen. Schepen van Sport, Brecht Cassiman, licht dit 
punt toe op de AV.  
 
De AV van de jeugdraad betreurt dat hierover niet vroeger is gecommuniceerd naar hen of dat hun mening 
niet gevraagd werd.   
Schepen Cassiman gaf aan dat het voor hem onmogelijk was om de jeugdraad om advies te vragen aangezien 
hij pas  eind augustus een duidelijk zicht had op het resterende investeringsbudget van 2019.  
Schepen Cassiman licht toe dat er in eerste instantie een beslissing werd genomen om een sportvloer aan te 
leggen die een intensiever gebruik van de zaal mogelijk maakt. Het is de bedoeling om met een 
vertegenwoordiging van de jeugdraad, sportraad, politici aan de tafel te zitten om een aantal nieuwe regels 
en/of aanpassingen in het fuifreglement voor te stellen en hierover een consensus te bereiken. Begin volgend 
jaar 2020 wordt een overleg gepland  met de verschillende actoren (jeugd en sport) om het zaalbeheer en 
logistieke aspect praktisch af te stemmen op de gebruikers.  
 
 
De AV geeft te kennen dat ze schrik hebben dat het leggen van een sportvloer het gebruik van de fuifzaal voor 
fuiven in het gedrang zal komen.  
Schepen Cassiman benadrukt dat er geopteerd wordt om voor een optimaal dubbel gebruik te gaan, zonder 
het ene gebruik prioritair te stellen tegenover het andere. 
Schepen Cassiman stelt in zijn betoog dat de fuifzaal - door het geringe gebruik - een voor de stad zeer dure 
zaal is, waardoor een optimalisatieoefening zich opdringt. We komen van een 40-tal activiteiten in 2013 en 
2014, tot nog 15 fuiven in 2019, en een halvering van inkomsten voor het AGB. Kort gezegd: het AGB wil dat 
deze zaal veel meer gebruikt wordt, en niet 9 op de 10 dagen leeg staat.  
 
De AV laat weten dat het een gemiste kans is, om met het blijkbaar overgebleven budget de vraag van de AV 
te bekijken om de zaal te  compartimenteren.  Het advies aan het schepencollege in 2017 gaf te kennen dat de 
mogelijkheid om de zaal te verkleinen ervoor zou zorgen dat er terug meer jeugdverenigingen de zaal zouden 
huren. Er werd toen meedegedeeld door de directeur van het AGB dat er hiervoor geen geld was en dat dit 
dienden opgenomen te worden in het nieuwe meerjarenplan. De AV heeft hierover zijn bedenkingen geuit: het 
is vreemd dat men nu wel wil investeren in een nieuwe sportvloer maar de aangereikte oplossing door de 
jeugdraad niet wordt bekeken. Wanneer wij echter de rekensom maken, zal de zaal veel uren moeten verhuurd 
worden aan sportverenigingen om aan hetzelfde huurbedrag te komen om ze één avond als fuif te verhuren.  
Tarifering fuifzaal naar gelang de doelgroep (tot 31 december 2019): € (275 – 550 - 1100 – 2200). 
De schepen laat weten dat de aanleg van de vloer tussen de € 30.000 en € 40.000 zal kosten. 
Indien de effectieve prijs voor het compartimenteren veel lager ligt, dan wat de schepen in gedachten had, ziet 
hij een investering in het meerjarenplan wel zitten.  
De Schepen licht toe dat de raad van bestuur van het AGB in oktober 2019 besliste om de resterende 
investeringsbudgetten voor 2019 aan te wenden voor LED verlichting alsook de fuifzaal te voorzien van een 
sportvloer. Het dossier van de compartimentering kon onmogelijk op korte termijn (zijnde voor 31/12/19 
gefinaliseerd, uitgevoerd en opgeleverd worden. De vraag tot compartimentering zal deze legislatuur alleszins 
bekeken worden, de mogelijk op te nemen budgetten zijn voorzien in het nieuwe meerjarenplan.  
Het is volgens de schepen niet de bedoeling om sportverenigingen vast te huisvesten in de fuifzaal, dus 
hierdoor moet de jeugdraad geen schrik hebben dat er sportverenigingen hun materiaal in de zaal moeten 
stockeren.  
 
De AV merkt op dat er ondanks de inkomsten die de fuifzaal genereert, sinds de bouw van de fuifzaal in 2006 
nog geen enkele investering gebeurde in de fuifzaal.  
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De schepen antwoordde hierop dat het niet is omdat er inkomsten zijn door de fuifzaal, dat dit geld 
rechtstreeks terug in de fuifzaal geïnvesteerd zal worden. De jeugdraad is het hier volledig mee eens, maar 
stelt dat er iets van geld mag terugvloeien naar de fuifzaal, zodat ze aantrekkelijk blijft om te verhuren. Indien 
wordt medegedeeld dat er geen geld is om te compartimenteren is het vreemd te verantwoorden dat dit er 
wel is voor een nieuwe sportvloer. 
 
De AV vraagt zich af of het praktisch haalbaar is om de bescherming van de vloer steeds op te bouwen en af te 
breken op tijd. We vragen ons ook af of de sportverenigingen geen geurhinder gaan ondervinden van de fuiven 
die plaats vinden in het weekend.  
De schepen beloofde dat personeel van de stad steeds de vloer zal komen kuisen en de bescherming voor de 
vloer zal plaatsen. 
 
De AV stelt de vraag of een dure sportvloer ook een prijsstijging gaat genereren voor de verhuur van de 
fuifzaal.  
De Schepen licht toe dat het leggen van de sportvloer volledig los staat van een aanpassing van de 
retributietarieven. In het kader van de meerjarenplanning werd door het stadsbestuur beslist alle 
retributietarieven met 15% te verhogen vanaf 2020, zo ook de tarieven van de fuifzaal (gemeenteraad 16 
december 2019).  
 
Dit punt werd unaniem niet goedgekeurd op de algemene vergadering van 19 december 2019. Opmerkingen in 
verslag  van AV 19/12/2019. 
 
 

3. Subsidies 
 

Hellen overloopt de subsidiedossiers van de jeugdbewegingen en de ontbrekende documenten. De 
verenigingen hebben nog tot en met maandag 4 november om deze documenten in te brengen.  
Hellen stuurt hiervoor nog een overzicht van de ontbrekende documenten naar alle verenigingen. 
 

4. A-teams 
 

• Kroegentocht 
o Op maandag 28 oktober is er in Maboel een persconferentie. 
o Er zijn 9 deelnemende cafés (Paddy’s, James, Maboel, Rock & Roel, Hellekapelle, Avenue, 

Foyer, Muze en Bar Zot). 
o Om 1 uur is er een after-party met gratis vat in het jeugdhuis. 

• Leegstand 
o Arno maakt een doodle op om een nieuwe datum vast te leggen. 
o Iedereen is welkom om zich bij dit A-team te vervoegen 

• Duurzame evenementen 
o Alana plant een nieuwe datum in voor samen te komen. 
o Jarne is in kader van het A-team bezig met een enquête voor een groepsaankoop van 

herbruikbare drankflessen voor de jeugdverenigingen. Hij stuurt deze door naar de leden van 
en vraagt om dit te delen met de ouders / leden van hun vereniging. 

• Beisloven 
o Het spel dat werd gemaakt door Julie voor het Beislovenpark is te vinden op de website: 

www.jonginzottegem.be onder het luik jeugdwerk: spel Beisloven. Oproep om bij het spelen 
van het spel de #jonginzottegem te gebruiken en foto’s op sociale media te plaatsen. 

 
 

5. Skatepark 
 

De aanleg van het skatepark werd door het schepencollege opgenomen in de meerjarenplanning. Het bedrag 
zal ter goedkeuring op de gemeenteraad van december meegedeeld worden. De aanleg ervan zal een 
samenwerking tussen alle betrokkenen en zeker de skaters. De jeugdraad wil begin volgend jaar starten met 
een A-team en alle betrokken partijen rond de tafel brengen. 
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6. Dag en nacht van de jeugdbeweging - evaluatie 
 

• Ontbijt 
o Er waren ca 350 aanwezigen 
o De popcorn was tof voor kleinere kindjes. De overschot was ’s avonds lekker 

• Spaghetti 
o De spaghetti was lekker 

• Quiz 
o Het was een toffe quiz. 

• Fuif 
o De uitbater van de Foyer (waar de fuif doorging) heeft een oneerlijke deal afgesproken met 
SKS (die de fuif organiseerde). Zij gingen er vanuit dat dezelfde deal als met de vorige uitbater 
gold. Dit punt zal verder besproken worden op het bestuursweekend en naar volgend jaar wordt 
een betere regeling voorzien voor SKS. 
o Ter compensatie bieden we SKS aan of zij de toog willen doen op de openspelendag. SKS 
zal een mail overmaken aan de jeugddienst waarin zij al hun verzuchtingen doorsturen zodag het 
bestuur hierop kan enticiperen. 

 
 

 

7. Varia 
 

• Simon (van de hangjongeren) heeft heel wat dozen lego staan. Geïnteresseerden mogen hem steeds 
contacteren. 

• Op 20 december vindt de jaarlijkse kerstmarkt van KAJ Sint-Maria-Oudenhove plaats. 
Zij stellen de vraag of zij de herbruikbare bekers van Stad Zottegem kunnen gebruiken. Hiervoor 
sturen ze best een mailtje naar milieudienst@zottegem.be. 

• Op 30 november vindt het galabal van Moeder Egmont plaats in de fuifzaal. 
• De scouts wenst een installatie met zonnepanelen aan te schaffen voor op kamp en vraagt of dit 

subsidieerbaar is. Momenteel zou deze aankoop vallen onder de subsidie van duurzame goederen. 
Het bestuur bekijkt de mogelijkheid om het restbedrag van de subsidies aan te wenden voor 
bijkomende subsidies in kader van duurzaamheid. 

• Volgend jaar wordt er opnieuw een aanbesteding gedaan voor de brouwer van de stad (momenteel 
brouwerij Haacht). Er wordt gevraagd om eens te denken wat er goed / slecht liep met de huidige 
brouwer of wat er beter kan. Bevindingen mogen steeds doorgegeven worden aan Hellen. 

• Er werd aangekondigd de Minister van Jeugd Benjamin Dalle de intentie geeft om de 
werkingsmiddelen voor het jeugdwerk ferm te doen dalen. Daarom doet Bataljong een warme 
oproep om via sociale media de minister te taggen. 

• Op 27 november vindt Jong tourage, een infoavond met toffe sprekers, plaats in Gent. Als je 
interesse hebt kan je iets laten weten en misschien kunnen we met een groepje van de jeugdraad 
gaan. 

 
 

Volgende jeugdraad op donderdag 19 december 2019 om 20u in het oud stadhuis. 
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Bijlage 2: Opmerkingen bij het agendapunt fuifzaal schepen van Sport Brecht 
Cassiman: 

Schepen van Sport, Brecht Cassiman, besliste om in de fuifzaal een sportvloer aan te 
leggen. 

• Dit klopt niet. Dit is geen beslissing van de schepen van sport, dit is een 
beslissing van de Raad van Bestuur van het AGB. 
 

Om deze beslissing te duiden werd gevraagd om dit punt te komen toelichten op de AV. 
• Klopt niet. Ik heb uit eigen beweging voorgesteld om dit punt te komen 

toelichten, ik ben hiervoor niet gevraagd. 
 

De jeugdraad is verontwaardigd dat hierover niet vroeger is gecommuniceerd naar hen 
of dat hun mening niet gevraagd werd (dit is in tegenstrijdigheid met het collegebesluit 
van 16 oktober 2017, dat de jeugdraad kreeg na hun advies over fuifbeleid in Zottegem, 
zie bijlage 1). Het bestaansrecht van een adviesraad is juist dat hun mening gevraagd 
wordt over zaken die binnen hun beleidsveld valt. 

• Het artikel waarnaar verwezen wordt, luidt als volgt: 
Artikel 1. Het College gaat akkoord met de vraag van de jeugdraad om nieuwe 
regels en/of aanpassingen in het fuifreglement telkens te laten agenderen op 
de jeugdraad vooraleer op te nemen in het reglement. 
Hier is geen sprake van een tegenstrijdigheid. Er is op dit moment nog geen 
sprake van nieuwe regels of aanpassingen in het fuifreglement. Het AGB heeft 
een beslissing genomen om in haar eigen infrastructuur een sportvloer aan te 
leggen die een intenser gebruik van de zaal mogelijk maakt. Dit staat los van de 
mogelijkheid om de zaal als fuifzaal te blijven gebruiken. Na deze beslissing 
brengen wij jeugdraad en sportraad samen met de diensten en de politieke 
vertegenwoordigers aan de tafel om een aantal nieuwe regels en/of 
aanpassingen in het fuifreglement voor te stellen en hierover een consensus te 
bereiken, geheel in lijn met het desbetreffend collegebesluit. 
 

De AV geeft te kennen dat ze schrik hebben dat het leggen van een sportvloer het 
gebruik van de fuifzaal met als verhuur voor fuiven in het gedrang zal komen. Schepen 
Cassiman garandeert dat dit zeker niet het geval zal zijn, hij deelt mee dat het hoofddoel 
van de fuifzaal het verhuren voor fuiven blijft. 

• Ik heb nooit meegedeeld “dat het hoofddoel van de fuifzaal het verhuren voor 
fuiven blijft”. Ik herinner me zeer goed dat Elke dit als voorzitter letterlijk 
gevraagd heeft, waarop ik heb gerepliceerd dat wij voor een dubbel gebruik 
gaan, zonder het ene gebruik prioritair te noemen tegenover het andere. 
Sandra werkt op dit moment een eerste vergadering uit, met als doel een 
consensus tussen fuiven en sporten te bereiken, met respect voor ieders noden 
en verzuchtingen. 
 

Schepen Cassiman stelt in zijn betoog dat de fuifzaal de verlieslatende zaal is van Stad 
Zottegem, nochtans dat ze vorig jaar (cijfers opgevraagd bij de jeugddienst) meer dan 
17 000 euro verhuurd werd. 

• Ik snap niet van waar u deze eerste zin haalt. Elke stedelijke zaal is de facto 
verlieslatend, en dat geeft ook niet. Ik heb wél gezegd dat de fuifzaal door het 
geringe gebruik, een voor de stad zeer dure zaal is, waardoor een 
optimalisatieoefening zich opdringt. Bovendien is een absoluut cijfer weinig 
zeggend. We komen van een 40-tal activiteiten in 2013 en 2014, tot nog 15 
fuiven in 2019, en een halvering van inkomsten voor het AGB (al zijn de 
inkomsten niet van primaire aard in de discussie van de efficiëntie-oefening). 
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Kort gezegd: het AGB wil dat deze zaal veel meer gebruikt wordt, en niet 9 op 
de 10 dagen leeg staat. 

  
De AV laat de schepen weten dat het een gemiste kans is, om met het blijkbaar 
overgebleven budget de vraag van de AV niet bekeken werd om de zaal te 
compartimenteren. Het advies aan het schepencollege in 2017 gaf te kennen dat de 
mogelijkheid om de zaal te verkleinen ervoor zou zorgen dat terug weer meer 
jeugdverenigingen de zaal zouden huren. Er werd toen meedegedeeld door de directeur 
van het AGB dat er hiervoor geen geld was. En dat dit moest opgenomen worden in het 
nieuwe meerjarenplan. 

• De raad van bestuur van het AGB besliste in oktober 2019 om de resterende 
investeringsbudgetten voor 2019 aan te wenden voor de verledding van de 
infrastructuur, alsook de fuifzaal te voorzien van een sportvloer. 
Het dossier van de compartimentering kon onmogelijk op korte termijn (zijnde 
voor 31/12/19 gefinaliseerd, uitgevoerd en opgeleverd worden. De vraag tot 
compartimentering zal deze legislatuur alleszins bekeken worden, de mogelijk 
op te nemen budgetten zijn voorzien in het nieuwe meerjarenplan. 

  
Op vraag van de jeugdraad stemt de schepen in dat er begin volgend jaar een overleg 
zal plaatsvinden tussen de verschillende actoren (voornamelijk jeugd en sport) om het 
verhuur en de tarifering praktisch af te stemmen op de gebruikers. 

• Ik wil er hier op wijzen dat ik zélf dit voorstel naar voor gebracht heb om een 
overleg te organiseren, dit was dus niet op vraag van de jeugdraad. Tarifering 
zal geen deel uitmaken van dit overleg, dit is de bevoegdheid van de raad van 
bestuur van het AGB en de gemeenteraad. 

  
De AV stelt de vraag of een dure sportvloer ook een prijsstijging gaat genereren voor de 
verhuur van de fuifzaal. De schepen verzekerde ons dat het wel mogelijk is dat er een 
prijsstijging komt, maar dat dit niet voor direct is. Dit alles kan bekeken worden op het 
overleg in februari. 

• Het leggen van de sportvloer staat volledig los van een aanpassing van de 
retributietarieven. In het kader van de meerjarenplanning werd door het 
stadsbestuur beslist alle retributietarieven met 15% te verhogen vanaf 2020, zo 
ook de tarieven van de fuifzaal. Dit wordt voorgelegd aan de gemeenteraad op 
16 december 2019. 

  
Schepen Cassiman gaf aan dat het voor hem onmogelijk was om de jeugdraad om 
advies te vragen aangezien hij hier pas in augustus mee begon. De AV vindt dat 2 
maanden tijd ruim genoeg is om de jeugdraad te bevragen. De schepen antwoordde 
hierop dat hij steeds rechtsreeks gecommuniceerd had met het diensthoofd vrije tijd en 
dat hij er vanuit ging dat wij via haar de plannen vernamen. De AV vindt het jammer dat 
dit als excuus gebruikt wordt en wijst de schepen erop dat hij altijd rechtstreeks met de 
AV mag communiceren, toch zeker over zaken die de jeugd rechtstreeks aanbelangt. 

• Het klopt dat pas einde augustus gebleken is hoeveel investeringsbudget nog 
zou overblijven van het budget 2019 (op voorhand was dit niet te voorspellen). 
Het is inderdaad zo dat Sandra als afdelingshoofd vrije tijd, op de hoogte was. 
Van mij mag u vinden dat dit voor u als een makkelijk excuus klinkt, maar dat 
zet je niet in een verslag. Uw persoonlijke mening als verslaggever is in deze per 
definitie irrelevant en draagt niet bij tot een objectieve weergave van het 
verloop van de avond. 

 

 


